
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 4/2024 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 18.4.2024 klo 15.00 
 
Paikka: Etäkokous Teamsin kautta 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja  

Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja 
 Pertti Tapola 

  Riikka Rautiainen Hannele Impolan varajäsen  
 Jorma Laatikainen     
 Tiina Viljakka §1-6 Olli Haakanan varajäsen  

  Atte Lehtonen  
 Ari Palm   
  Ossi Kauppi     
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri  

 Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
 Toni Toivonen parakeilailun valiokunnan puheenjohtaja §4 etänä 
  
 

Poissa:   Janne Kolhonen 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen etäkokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet 
tervetulleiksi kokoukseen.  
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Parakeilailun valiokunnan kuulumiset 
 
     - Parakeilailun valiokunnan kokouspöytäkirja 8.4.2024 (Liite1) 
     Valiokunnan puheenjohtaja Toni Toivonen kertoi valiokuntansa kuulumiset. Parakeila- 
     cup ja SM-kilpailut ovat loppusuoralla. SM-kilpailujen sääntöjä on hieman päivitetty.   
     MM-kilpailut pelataan 17.-24.1.2025 Hong Kongissa. Osallistujia kartoitetaan parasta 



 

     aikaa liiton uutisoinnin kautta. IBF on tehnyt paljon parannuksia peliformaatteihin  
     ym.   
 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. Käytiin läpi myös tehtävälista. 

-   3/2024, kokous pidetty 21.3.2024 (Liite2) 
 

6.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen. Jäsenlukumme oli 17.4.2024 7 424. Jäsen-
määrä on laskenut 6,7% edellisvuodesta. Kevään aikana on odotettavissa vielä jonkin-
laista nousua tuettujen peruskurssien kautta. . Uusia jäseniä on tullut kauden aikana 530, 
kun niitä viime vuonna oli saamaan aikaan tullut 552.  Koko kauden ennuste on edelleen 
hiukan alle 600 uutta jäsentä, kun niitä viime kaudella tuli 616. Uusia jäseniä tuli maalis-
kuussa 54 (+3), joista ilokseni jopa 17 oli naisia (31%) eli ilmeisesti naisille suunnattujen 
peruskurssien tukeminen tuotti tuloksia ainakin Vantaalla ja Helsingissä. 
Aktiivisuus per keilaaja eli kilpasarjoja/jäsen on sen sijaan on hiukan noussut (+1,6%) 
edellisestä kaudesta, mikä on hyvä asia. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Strategian seurantaa ei käyty läpi tässä kokouksessa. Käydään seuraavassa kokouk-
sessa. 
- markkinointi  
Miesten- ja naisten Kaupin SM-kilpailujen mitalipelit näytetään YLE TV2:lta 19.5. kahden 
tunnin lähetyksenä. Verkkosivujen kautta tapahtuvaa sähköistä keilaseuraan liittymistä on 
markkinoitu maksullisin kampanjoin kolmella eri somealustalla (TikTok, Instagram ja Fa-
cebook). 
Viimeisen kuukauden aikana on tavoitettu FaceBookin kautta peräti 130 000 eri tiliä. 
Minkä lisäksi mainostetut kampanjat tavoittivat yli 5 000 tiliä. Juniorityttöjen joukkuekulta-
uutinen FaceBookissa tavoitti yksistään n. 77 000 tiliä.  
Yhteistyökumppaneita haetaan parasta aikaan.  
Elokuussa ollaan mukana esittelemässä keilailua Harvinaista palloilua tapahtumassa 
Tampereella uudistetulla Tammelan stadionilla. 
- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Parannuksia ja korjauksia toteutetaan toimiston niitä pyytäessä. 
 - SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 
Toiminnanjohtaja kertoi liiton toimiston tilanteesta. Kysyntä on ollut edelleen hiljaista. 
Toistaiseksi odotellaan kärsivällisesti vuokralle ottajaa. Hallituksen toukokuun kokouk-
sessa katsotaan muita vaihtoehtoja, mikäli toimistoa ei saada vuokrattua. Suunnitelmia ja 
eri vaihtoehtoja tähän on jo valmiina. 
- SKL Help Desk keilahalleille ja jäsenliitoille (Liite3) 
Toiminnanjohtaja esitti hallitukselle SKL Help Desk palvelun ja kertoi jo käynnissä olevista 
toimenpiteistä keilahallien ja jäsenliittojen auttamiseksi. 
- SKL budjetin sopeuttaminen 2024-2027 (Liite4) 
Budjettivaje vaatii sopeuttamista kuluvan vuoden 2024 osalta sekä tuleville vuosille, koska 
tiedossa on, että OKM:n jakamaan liikuntajärjestöjen yleisavustuksen leikkaukset ovat 
vuosina 2025-2027 arviolta n. 25-30% luokkaa. Hallitus oli hyväksynyt jo edellisessä ko-
kouksessa usean toimenpiteen toiminnanjohtajan esityksistä.  



 

 
7.  Valtuuston kokousasiat, kokous 26.5.2024 klo 12.00 

- tilintarkastuskertomus 2024 
Hyväksyttiin (Liite5) 
- SKL toimintaraha, esitys valtuustolle (Liite6) 
Toiminnanjohtaja oli hallituksen pyynnöstä tehnyt esityksen eri vaihtoehdoista, joissa tie-
dossa olevien OKM:n liikuntajärjestöjen yleisavustuksen tulevien vuosien leikkauksien 
vaikutus SKL:n rahoitukseen ja vajeeseen on huomioitu. Leikkaukset avustukseen tulevat 
olemaan vuosina 2024-2027 isoja n. 25-30% luokkaa. Kokonaisrahoituksemme putoaa 
vuoteen 2027 loppuun mennessä näillä prosenteilla jopa noin 80 000 €. 
Kun tähän lisätään viime vuosina jatkunut jäsenmäärämme lasku ja kiihtyneen inflaation 
vaikutus, meidän on todella harkittava talousmalliamme uudelta pohjalta. Tarve laskel-
missa tähän on n. 100 000 €. 
Näin isossa rahoitusvajeessa huoli on, että ilmoitettujen leikkausten toteutuessa, jou-
dumme nostamaan vuosittain edelleen jäsenmaksuja. Tähän rinnalle on esitetty toiminta-
rahamaksua jäsenmaksunoston rajoittamiseksi, joka perustuisi kilpailumaksuihin sisälty-
vään SKL:n toimintarahamaksuun per keilattu kilpasarja.  
Toimintarahan suuruuden päättäisi myöhemmin budjettitilannearvion mukaan jatkossa 
valtuuston syyskokous, ensimmäisen kerran vuonna 2024. Toimintaraha tulisi käyttöön 
1.7.2025 alkaen. 
Useimmilla paikallisliitoilla on jo käytössä kilpailumaksuun sisältyvä toimintarahamaksu. 
SKL:n osalta tämän käyttöönotto olisi perusteltua, koska tällä hetkellä SKL hoitaa enem-
män ja enemmän paikallisliitoille kuuluvia tehtäviä, joista esimerkkeinä muun muassa tue-
tut peruskurssit jäsenhankintana, markkinointi, SKL:n Help Desk eli toimiston käynnit kei-
lahalleille kilpailutoiminnan käynnistämiseksi (apu halleille, joilla ei ole kilpailutoimintaa), 
jäsenhankinta sähköisesti keilaseuroihin, uusille jäsenille tietopaketin ja tervetulotoivotus-
ten lähettäminen, livelähetykset jne. 
Hallitus hyväksyi esityksen pohjalta toimintarahan käyttöönoton jäsenmaksun rinnalle esi-
tettäväksi valtuuston kevätkokoukselle, jonka päätösten mukaan esitys etenee lokakuun 
liittovaltuustolle toimintasääntömuutoksena. Toimisto lähettää kyselyn paikallisliitoille hei-
dän toimintarahan suuruudesta kilpailumaksuissa ja jäsenmaksun suuruudesta. 
- toimintasuunnitelma 2024-2025, käsitellään myöhemmin sähköpostikokouksella 
Ehdotus hyväksyttiin. 
- tilinpäätös 2023, hyväksytty jo 7.2.2024 kokouksessa 
- SKL hallinnon keventäminen, hyväksytty jo 21.3.2024 kokouksessa 
 
8.  Kansainväliset asiat 
 
- IBF:n ja EBF:n tilannekatsaus 
Puheenjohtaja Hossi kertoi IBF:n ja EBF:n tilanteista. Mitään uutta ei juurikaan ole kuulu-
nut. Narukeilailua ollaan hyväksymässä Euroopan liitossa (EBF) ja sen myötä luultavasti 
Maailman liitossa (IBF). 

9. Maajoukkueasiat 

- nuorten MM-valinnat, Incheon 7.-18.7.2024 
Hyväksyttiin jo aiemmin sähköpostitse vahvistettu maajoukkuevalmentajien esitys joukku-
eesta. 
- senioreiden tammikuu 2025 Leipzig EM-karsintasysteemi 



 

Karsinnat ovat käynnissä parasta aikaa. Naisia ilmoittautui mukaan 9 ja miehiä 11. 
 
10. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- Naisvaliokunnan kokouspöytäkirja 9.4.2024 
Hyväksyttiin (Liite7) 
- Talous- ja työvaliokunnan kokouspöytäkirja 15.4.2024 
Hyväksyttiin (Liite8) 
 
11. Ansiomerkkianomukset 
 
Ei hakemuksia. 
 
12. Saapuneet kirjeet 
 
- Timo Raatikainen 9.4.2024 (Liite9) 
Hallitus keskusteli saapuneesta kirjeestä. Toiminnanjohtaja vastaa hallituksen puolesta 
kirjeeseen. 
 
13. Muut asiat 
 
Ei muita asioita. 
 
14. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.55. 
 
Tulevat kokoukset;  

- sähköpostikokous toimintasuunnitelman hyväksymiseksi 1.-6.5.2024 
- to 23.5.2024 klo 14.00 hallitus, Talin keilahalli 
- su 26.5.2024 klo12.00 valtuusto, Kaupin keilahalli, hybridi 
 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


